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Holstebro 16. februar 09

Kære Trafikudvalg

På vegne af erhvervsdelegationen fra Holstebro vedr. motorvej til Holstebro 
Nord vil vi gerne have lov at sige tak for muligheden for at præsentere vores 
argumenter ved foretrædet den 22. januar 2009. Vi lovede at eftersende 
vores oplæg, da der havde sneget sig en fejl med ind i en af 
godsmængdeangivelserne. Vedlagt finder I det rettede oplæg. 

Vi har naturligvis siden fulgt forhandlingerne og ikke mindst resultatet af 
trafikforliget tæt. 

Det er meget glædeligt, og vi er taknemmelige over at være blevet hørt, 
således, at der nu bliver sat en forundersøgelse i gang på rute 18 fra Herning 
til Holstebro Nord. Der skal dog ikke herske tvivl om, at vi helst havde set en 
VVM undersøgelse i gang med det samme, således at signalet til 
virksomhederne i området var klar fra start. 

Derfor er vi naturligvis også meget optaget af, at forundersøgelsen bliver sat i 
gang så hurtigt som muligt og vil følge processen tæt.

Med venlig hilsen 

Lone Færch
Direktør, Færch Holding
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Og 

John Thorsø
Direktør, Jysk Kemi
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